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No. 39094     

No. 39094   


	June 18, 2020
	
	Le 18 juin 2020

	
	
	

	BETWEEN:

Ethiopian Orthodox Tewahedo 
Church of Canada St. Mary Cathedral, 
Mesale Enegeda, Abune Dimetros
and Hiwot Bekele

Applicants

‑ and ‑

Teshome Aga, Yoseph Beyene, Dereje Goshu, Tseduke Gezaw and Belay Hebest

Respondents
	
	ENTRE :

Ethiopian Orthodox Tewahedo 
Church of Canada St. Mary Cathedral,
Mesale Enegeda, Abune Dimetros 
et Hiwot Bekele

Demandeurs

‑ et ‑

Teshome Aga, Yoseph Beyene, Dereje Goshu, Tseduke Gezaw et Belay Hebest

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motions for leave to intervene by Evangelical Fellowship of Canada; and Association for Reformed Political Action, Canadian Council of Christian Charities and Christian Legal Fellowship (jointly) are dismissed, without prejudice to the right to file a motion for leave to intervene in the appeal. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C66733, 2020 ONCA 10, dated January 8, 2020, is granted with costs in the cause.


	
	JUGEMENT

[bookmark: _GoBack]Les requêtes pour permission d’intervenir par Alliance évangélique du Canada ; et Association for Reformed Political Action, Conseil canadien des organismes de bienfaisance chrétiens et Alliance des chrétiens en droit (conjointement) sont rejetées, sans préjudice au droit de présenter une demande pour permission d’intervenir dans l’appel sont rejetées. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C66733, 2020 ONCA 10, daté du 8 janvier 2020, est accueillie avec dépens suivant l’issue de la cause. 
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